
In aanloop naar de komende. Vergadering heeft de VVD West Betuwe fractie nog enkele aanvullende 
vragen. 
 
In Bijlage 1 wordt ons als Raad gevraagd om een zienswijze. 
Daarin wordt gesteld dat de circulaire economie volop in ontwikkeling en het sociale 
ondernemerschap in een opmars bezig is. 
Vraag 1) Er wordt nu ook al kleding separaat ingezameld.  
- Wat gaat er met dat huidige ophaal systeem gebeuren?  
- Wat veranderd daar aan?  Waarom moet dit nu veranderen? 
- Wat is de te verwachten verbetering, meerwaarde in de nieuwe opzet door Coöperatie CIRTEX? 
- Zijn er ook negatieve gevolgen voor de huidige inzamelaar? 
Vraag 2) Sociaal ondernemerschap is bezig aan een opmars stelt u zelf. Waarom zouden we juist niet 
dat particuliere initiatief steunen, maar het juist verpakken in een Coöperatie vallend onder 2 
Gemeenschappelijke regelingen en een privaat initiatief? 
- Maakt dit zaken niet nodeloos ingewikkeld? 
 
In Bijlage 1 geeft u aan dat het voor Werkzaak baankansen geeft, de oprichting van deze CIRTEX.  
Vraag 2) Zijn die baankansen er niet als er geen Cooperatie wordt opgericht, maar een ondernemer 
deze activiteit opstart? 
- Zo nee, waarom niet? 
- Zo ja, waarom beginnen we er dan aan? 
 
In bijlage 1 geeft u aan dat circulaire economie een onderdeel van de bedrijfsvoering is. Vraag 3) 
Begrijpen wij dan dat het separaat ophalen van de afvalstoom textiel reeds plaatsvind? En t.a.v. de 
baankansen, die zijn er toch al binnen de huidige gemeenschappelijke regeling AVRI? 
 
In het Raadsvoorstel 2.1 en kanttekeningen 1.1 en 1.2 Werkzaak vraag toestemming. En er zijn 
onzekerheden. En het risico wordt gedragen door de deelnemende gemeenten. 
Vraag 4) Stappen wij in een fuik waar we niet meer uit kunnen? Het lijkt wel op 1 van de bekende open 
einde regelingen. Het kan mee- of tegenvallen? 
 
Financiën 
Waarom staat Werkzaak garant voor een bedrag van 350000 Euro, en waarom verstrekt de AVRI 
350000 Euro als lening? 
Vraag 5) Waarom verschil in financiering? 
- De BUIG gelden waar Werkzaak naar verwijst zijn in onze beleving ingezet tijdens de Corona 
pandemie, om zo problemen op te kunnen lossen. Corona is niet weg is de gedachte. Hoe gaat dit dan 
opgelost worden? 
Bij een eventuele stopzetting komen de Activa automatisch in eigendom van de AVRI. 
Vraag 6) Waarom komen de verkoop middelen dan wel ten gunste van de AVRI, maar niet van 
Werkzaak? Waarom niet? 
 
Tot zo ver. 
Vriendelijke groet, 
Diane de Zeeuw, VVD West Betuwe 
 

 


